
استان فارس 
لارستان

فرماندار ویژه لارستان خبر داد  

 احداث ایستگاه  پست برق شماره ۳ لار

فرماندار ویژه لارستان از احداث ایستگاه  پست برق شماره ۳ لار خبر داد.
ویژه  فرمانداری  و  فارس  استانداری  معاونت  عمومی  روابط  گزارش  به 
و  مسئولان  با  فارس  برق  صنعت  مسئولان  مشترك  نشست  لارستان؛ 
مقامات محلي لارستان در خصوص احداث خط ۶۳ كيلوولت دو مداره 
لار به ریاست جليل حسنی معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان وبا 
حضور مدیران عامل شركت برق منطقه اي و توزیع فارس، شهردار لار،  
و  مهندسي  جامعه  نمایندگان  محلي،  معتمدین  شهر،  شوراي  نمایندگان 

اصحاب رسانه در محل فرمانداري ویژه این شهرستان برگزار شد.
در این نشست سه شبهه مبلمان شهري، تأثير امواج برق بر سلامتي انسان و 
دليل انتخاب مسير و محل پست مربوطه از طرف مدعوین مطرح و توسط 
مدیران ارشد صنعت برق و كارشناسان مزبور پاسخ لازم ارائه شد. همچنين 
در خصوص دلایل عدم اجراي خط برق به صورت زميني مطالبي مطرح 
شد كه از نظر مهندسي فني اتصال خط هوایي به زميني ضریب اطمينان 
پروژه را به شدت كاهش داده و ضرورت دارد تا محل مناسبي جهت نصب 
سركابل و تجهيزات حفاظتي لحاظ شود كه در حوزه شهري، این محل 

خود منشأ بروز حوادث و خطرات انساني خواهد بود.
عبدالعزیز كریمي مدیرعامل برق منطقه ای فارس در این جلسه  در سخنانی 
اظهار داشت: در تمام كلان شهرهاي ایران پایه هاي تلسكوپي اجرا شده 
است و طرح لوله اي برج ها همسان با درختان و پایه هاي روشنایي بوده 
كه امكان رنگ آميزي  و تزئين بدنه ي آن ها با امكان اجراي طرح هاي 
سازه اي و معماري  به منظور زیبایي سكوي بتني وجود داشته است، در 
این موضوع نيز گروه مشاورین شركت برق منطقه اي فارس باهمكاري 
شهرداري لار طرح زیباسازي فوندانسيون ها را بررسي و اجرا خواهد كرد.
اینكه اكنون 15 هزار و 200 كيلومتر خط توزیع داریم  بيان  با  كریمی 
گفت: اگر بنا باشد در هر پروژه اینقدر زمان و انرژی صرف شود، برای 
كنترل آن به مشكل برمی خوریم چرا كه ما ادعایمان این است كه برای 
بدانم یک درصد خطر  اگر  عنوان مسئول  به  مردم كار می كنيم و من 

وجود دارد این كار را انجام نمی دهم.
كریمی افزود: در لارستان برای تأمين برق مشكل وجود دارد و دو پست 
را سریعتر  اقدام  این  باید  است كه  نيست. طبيعی  ۶۳ كيلوولت جوابگو 

انجام دهيم.
مدیرعامل برق منطقه ای فارس درباره محل انتخاب پست و اتصال خطوط 
زیرزمينی نيز گفت: محل انتخاب بستگی به منطقه ای دارد كه نياز به برق 
دارد و برای اتصال خطوط زیرزمينی به هوایی مشكل فنی وجود دارد و 
سركابل هم نقطه ضعف آن است و شبكه پایدار برای خطوط زیرزمينی 

محدودیت دارد.
در  فارس  استان  منطقه ای  برق  های  پروژه  از  یكی  اینكه  بيان  با  وی 
لارستان احداث پست برق ۶۳ كيلوولت شهر لار است، اظهار داشت: این 

پروژه شامل دو بخش خط انتقال و احداث ایستگاه می شود.
مدیرعامل برق فارس با اشاره به اینكه طول خط انتقال ۹ كيلومتر است 
كه ۶ كيلومتر آن خارج از شهر بوسيله پایه های مشبک و مابقی در درون 
شهر توسط پایه های تلسكوپی انجام می شود، افزود: در مجموع برای خط 

انتقال 5 ميليارد تومان بودجه پيش بينی شده است.
وی با اشاره به اینكه احداث پُست نيز 12 ميليارد تومان هزینه دربر دارد، 
آماده  انتقال  خط  فونداسيون های  و  آغاز  اجرایی  عمليات  كرد:  تصریح 
نصب برج ها است و اميد می رود تا پيش از تابستان سال آینده این پروژه 

وارد مدار شود.
این مسئول با تأكيد بر اینكه در اجرای پروژه های برق رسانی اگر حتی 
یک درصد احتمال آسيب رساندن به سلامتی مردم داشته باشد، پروژه ها 
انتخاب می كنيم، تصریح كرد: به مردم  را متوقف و راه های دیگر را 
اطمينان می دهم كه به لحاظ سلامتی و بهداشتی اجرای این پروژه هيچ 
نيز تلاش  مبلمان شهری  و  زیبایی  لحاظ  به  و  ندارد  مردم  برای  مشكلی 

می شود به گونه ای پروژه اجرایی شود كه نهایت زیبایی لحاظ شود.
كریمی بيان كرد: این طرح به گونه ای اجرایی خواهد شد كه در مسير 
برای  مشكلی  هيچ  است،  مردم  تفریح  محل  امام)ره( كه  ميدان حضرت 

شهروندان در بر نخواهد داشت. 
وی درباره  اجرای پروژه ۴00 كيلو ولت لارستان هم گفت: این پروژه 
محل  كه  است  فارس  ای  منطقه  برق  شركت  مهم  بسيار  های  طرح  از 
در  و  شده  گرفته  نظر  در  اسلامی  توسعه  بانک  آن  مالی  منبع  تأمين 
اولویت پروژه های وزارت نيرو قرار دارد و قرار است در آینده نزدیک 
و  كرد  خواهند  معين  را  پروژه  محل  نزدیک  از  بانک  این  كارشناسان 

پيش بينی می شود كار اجرایی این پروژه در سال آینده شروع شود.
اینكه  بيان  با  سخنانی  در  هم  لارستان   ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون 
به  با توجه  استان فارس است كه  از جمله شهرهای گرمسيری  لارستان 
استفاده زیاد از وسایل سرمایشی نياز به تقویت برق این شهرستان است، 
اظهار داشت: با پيگيری های انجام شده احداث پست برق شماره ۳ شهر 

لار و اجرایی كردن آن در دست اقدام است.
جليل حسنی با اشاره به اینكه بدليل حساسيت مردم درخصوص محل عبور 
بود،  نگرانی هایی شده  باعث  مبلمان شهری و سلامتی  برای  انتقال  خط 
استانی صورت گرفت، جلسه ای  با مسئولين  با رایزنی هایی كه  افزود: 

۳ ساعته با حضور مدیرعامل شركت برق منطقه ای فارس و مدیرعامل 
شهر،  اسلامی  شوراهای  معتمدین،  مردم،  نمایندگان  فارس،  برق  توزیع 

سازمان های مردم نهاد و غيره برگزار شد.
و  كارشناسان  توسط  كه  توضيحاتی  با  كرد:  بيان  فارس  استاندار  معاون 
متخصصين داده شد، حریم استاندارد با دكل ها رعایت خواهد شد و به 
لحاظ مبلمان شهری نيز پایه ها به گونه ای طراحی می شود كه علاوه بر 

آنكه دافعه ای ندارد بلكه جاذبه خواهد داشت.
فرماندار ویژه لارستان در پایان سخنانش تأكيد كرد: من عنوان می كنم 
كه اگر افكارعمومی بخواهد و انگيزه داشته باشد می تواند خوب مدیریت 
نامعتبر فضای  انتشار اطلاعيه های  با  نباید  كند و در كنار آن رسانه ها 

ذهنی مردم را متشنج كنند.
زینل قنبری مدیرعامل شركت توزیع برق استان فارس نيز در خصوص 
زیرزمينی كردن خطوط  پروژه ی  نشدن  اجرایی  دليل  این طرح گفت: 
شدن  زمينی  زیر  صورت  در  بود.  رسانی  نيرو  مسير  وجود  عدم  انتقال، 
خطوط انتقال اگر یكی از خطوط خراب شود، چيزی حدود سه یا چهار 
روز برای تعمير آن زمان لازم است و علاوه بر این حدود سه یا چهار 

ميليارد تومان هزینه نياز است.  
قنبری هم در این رابطه به حضار این قول را داد كه دلتان از محيط زیست 
و انتخاب زمين قرص باشد. ما به دنبال زمين مفت نبوده ایم و قطع به یقين 
معماران و شهرسازان حاضر در شهرداری به فكر اجرای این پروژه هستند.
  وی خاطرنشان كرد: این پروژه ها به مشورت عموم گذاشته نمی شود و 

بعد از تصميمات هيئت نظارت به اجرا در می آیند.
وی ابراز اميدواری كرد پروژه احداث ایستگاه شماره ۳ برق شهر لار و 

خط انتقال آن در اسرع وقت به سرانجام برسد.
حجت الاسلام علی عمرانی رئيس شورای اسلامی شهر لار هم پيگيری های 

انجام شده از سوی شورا و شهرداری را به صراحت شرح داد.
گفتني است در خصوص علت انتخاب مسير خط و محل پست، مدیرعامل 
شركت برق منطقه اي فارس و مدیرعامل شركت توزیع فارس به كار 
كارشناسي كميته انتخاب زمين و همچنين به مركز تمركز و پخش بار از 
نقطه نظرات فني اشاره داشته و دلایل مهندسي را حاكم بر انتخاب محل 

زمين پست اعلام كردند.

خنج
گشایش نمایشگاه نقاشی »نقشی از ثانیه ها« 

در خنج 
تجسمی  هنرهای  انجمن  همت  به  ها«  ثانيه  از  »نقشی  نقاشی  نمایشگاه 
شهرستان خنج و همكاری اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی در گالری نورایی 

گشایش یافت. 
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی و روابط عمومی اداره كل فرهنگ و ارشاد 
انجمن  به همت  ثانيه ها  از  نقشی  نقاشی  نمایشگاه  استان فارس،  اسلامی 
هنرهای تجسمی شهرستان خنج و همكاری اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 

در گالری نورایی گشایش یافت. 
از  با سبک های متفاوت  از آیدا زمانی  نقاشی  اثر  این نمایشگاه ۳0  در 
جمله رئاليسم و امبرسيونيزم وجود داشت و نيز ۶ عكس از كارهای این 

هنرمند نيز موجود بود.

نمایشگاه نقاشی نقشی از ثانيه ها تا 1 مرداد ماه برای بازدید علاقه مندان 
دایر می باشد.

استان خوزستان 

بهبهان
با برگزاری انتخابات نظام پزشکی شهرستان بهبهان؛

 برگزیدگان مشاغل پزشکی شناخته شدند
پزشكی  نظام  انتخابات  دوره  هفتمين  محمدخليجی:  خبری/  سرویس  بهبهان 
شهرستان بهبهان همزمان با سراسر كشور از ساعت 8 صبح روز جمعه ۳0 تيرماه 

در سالن اجتماعات مركز بهداشت این شهرستان برگزار شد.
نادر حيدری مسئول روابط عمومی دانشكده علوم پزشكی بهبهان با اعلام این خبر 
گفت: این انتخابات با تلاش عوامل  اجرایی در كمال آرامش و صحت برگزار و 
براساس نتایج به دست آمده از رأی گيری كه به روش دستی صورت پذیرفت، 

اسامی برگزیدگان در رشته های پزشكی و زیرگروهای وابسته شناخته شدند.
اژدر،  الله  روح  پيدایش،  بابک  دكتر  عمومی،  و  متخصص  پزشكان  گروه  در 
عنایت اله طبيبی، فضل الله شكرخواه، سيد محمد سيدی  و بهرام عدالت برگزیده 

شدند. 
در گروه دندانپزشكی، دكتر كيهان نژاد صفوی و در گروه داروسازان، دكتر 
فاطمه خواجه پور حائز اكثریت آرا و درگروه علوم آزمایشگاهی، دكتر عليرضا 

توانایی انتخاب شدند.
در گروه مامایی نيز حميرا مراحل و در گروه ليسانس های پروانه دار مهری 

شاكر نسب انتخاب شدند.
هيئت  رئيس  و  پزشكی  علوم  دانشكده  درمان  معاون  مظلومی  الله  شكر  دكتر 
اجرایی هفتمين دوره انتخابات نظام پزشكی بهبهان با تشكر از عوامل اجرایی و 

نيز قدردانی از حضور فعال و مسئولانه قاطبه جامعه پزشكی برای برگزیدگان 
آرزوی توفيق كرد.

استان بوشهر
رئیس بیمارستان سلمان فارسی خبر داد

اجرای سه طرح توسعه ای در بیمارستان 
سلمان فارسی بوشهر

طرح های  این  گفت:  بوشهر  استان  فارسی  سلمان  بيمارستان  رئيس   
ام آر آی و  توسعه ای احداث ساختمان جدید واحد دیاليز، توسعه واحد 

توسعه ساختمان سی سی یو است. 
شهریار فرداد در گفتگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: بيمارستان سلمان 
تامين  سازمان  به  وابسته  ملكی  درمانی   مركز  بزرگترین  بوشهر  فارسی 

اجتماعی در استان بوشهر است.
وی افزود: این بيمارستان در سه سال گذشته از یكصد و ۳2 تخت اكنون 

به یكصد و ۹0 تخت  افزایش پيدا كرده است.
رئيس بيمارستان سلمان فارسی تامين اجتماعی استان بوشهر، تصریح كرد: 
تغييرات  بيمارستان  در چند سال  گذشته  با تلاش های صورت گرفته 
خوبی در سطح بيمارستان شاهد بوده ایم كه مهمترین تغيير  می توان به 
افزایش ۶0  اشاره كرد كه در  مدت دو سال  بيمارستانی  افزایش تخت 

تخت  به ظرفيت بيمارستان را شاهد بوده ایم.
فرداد بيان كرد: از نظرتكنولوژی بخش تصویر برداری بيمارستان به شكل 
كامل متحول شد، در ابتدا تجهيزات آنالوگ ما به دیجيتال تبدیل شد و 
اكنون ام آر آی با پيشرفته ترین دستگاهی كه در دنيا وجود دارد  تجهيز 
شد، به خاطر قابليت های خوبی كه وجود دارد انواع تصویر برداری ها كه 

در گذشته در استان امكان نبود اكنون انجام می شود.
وی گفت: دستگاه سی تی اسكن 1۶ برش به تازگی نصب  و جایگزین 
دستگاه  قبل شده است با جایگزین شدن این دستگاه امكان تصویر برداری 

دیناميک و سيتی آنژیو گرافی ها  در این سطح قابل انجام است.
وی از به روز شدن بسياری از دستگاه های تصویربرداری در این بيمارستان 
خبر داد و گفت: اكنون واحد تصویربرداری  ما  از نظر برخورداری از 

تجهيزات روز و نو  در كشور منحصر به فرد است.
تصریح  بوشهر،  استان  اجتماعی  تأمين  فارسی  سلمان  بيمارستان  رئيس 
كرد: در زمينه توسعه خدمات آزمایشگاهی علاوه بر افزایش ۴0 درصدی 
نيروی انسانی، آزمایش های ما نيز به شكل اساسی متحول شد و اكنون 
انجام آزمایشگاه  این  در  تخصصی  فوق  و  تخصصی  های  آزمایش   اكثر 

می شود.
 فرداد اظهار كرد: خدمات دندانپزشكی در سه سال گذشته  بعد از  چند 
سال وقفه مجدد راه اندازی شد و اكنون خدماتی كه در تعهد سازمان تامين 
اجتماعی است  انجام می شود. وی با بيان اینكه برنامه هتلينگ بيمارستان 
یک برنامه كشوری بود، بيان كرد: بيمارستان های سازمان تامين اجتماعی 
شدند  ملزم  سلامت  تحول  طرح  اجرای  راستای  در  طرح  این  اساس  بر 
درراستای ارتقای سطح رفاه بيمار و همراه بيمار بود كه در زمينه تغيير 
تخت ها، خرید تخت های همراه بيمار، تجهيز اتاق ها به تلویزیون، ایجاد 

حریم خصوصی برای بيمار انجام شد.
رئيس بيمارستان سلمان فارسی تأمين اجتماعی استان بوشهر، بيان كرد: 
عدم  كه  بود  ضروری  نيازهای  از  یكی  بيمارستان  پاركينگ  راه اندازی 
وجود آن هميشه موجب ترافيک  می شد كه از یک سال قبل پاركينگ 

راه اندازی و  اكنون به شكل رایگان قابل استفاده است.
فرداد بيان كرد: بخش زایشگاه بيمارستان كاملًا بازسازی شده و اكنون 

یكی از مجهزترین و بهترین زایشگاه در سطح استان است.
وی با بيان اینكه تقریباً تمام بخش های بستری ما بازسازی شد و بخش 
اورژانس نيز از نظر ظاهری و قابليت ها بسيار متحول شده است، گفت: 
همچنين ظرفيت دیاليز بيمارستان را از شش تخت در یک نوبت كاری به 

8 تخت به سه نوبت كاری  افزایش داده شده است.
وی از اجرای سه طرح توسعه بيمارستانی برای ماه های آینده خبر دادو 
و  دیاليز  واحد  ساختمان جدید  احداث  ای  توسعه  های  این طرح  گفت: 
افزایش آن به 15 تخت، توسعه واحد ام آر آی  و ایجاد فضاهای پشتيبان 
و فضای انتظار مراجعه كنندگان و توسعه ساختمان  سی سی یو و ارتقای 
آن به ۷ تخت می باشد. رئيس بيمارستان سلمان فارسی تامين اجتماعی 
شده  آن  موجب  های صورت گرفته  تمامی تلاش  افزود:  بوشهر،  استان 
هستند  اجتماعی  تأمين  بيمه  پوشش  تحت  كه  كسانی  تمامی  كه  است 

می دانند اكثر خدمات مورد نيازشان در این بيمارستان انجام می شود.
فرداد بيان كرد: برنامه های مختلفی نوین سازی و توسعه نيز در برنامه های 

این بيمارستان وجود دارد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 

پیمایش تنگه خرم ناز توسط گروه اکودراک
گروه طبيعت گردی اكودراك تنگه خرم ناز شهرستان یاسوج را به طول 

بيش از 5 كيلومتر در برنامه ای یک و نيم روزه پيمایش كرد.
گردی  طبيعت  گروه  مردمی  ارتباطات  و  عمومی  روابط  گزارش  به 
و  آقایان  تيم   2 قالب  در  نفر   1۳  ) اكودراك   ( دراك  مهرپویانگاران 

بانوان از این گروه موفق به پيمایش تنگه خرم ناز از مناطق زیبای استان 
در  احمد  بویر  و  كهگيلویه  استان  ابتدای  در  منطقه  این  گردید.  یاسوج 
سمت راست گردنه ماه پرویز به مختصات 50درجه و ۴۳ دقيقه شرقی و 

۳0 درجه و ۳0 دقيقه شمالی و ارتفاع 2500 متر از سطح دریا قرار دارد.
از  تيرماه سال جاری حركت خود را  تيم ساعت 1۴ روز چهارشنبه 28 
فلكه ابوالكلام شيراز به سمت استان یاسوج آغاز كرد و در ساعت 1۶ به 
روستای گردو كنک در 10 كيلومتری شهرستان یاسوج و ابتدای مسير 
از  عبور  و  پيمایش  از شروع  بعد  اكودراك  تيم  اعضای  رسيد.  پيمایش 
مسيرهای زیبای تنگه خرم ناز پس از حدود 2.5 ساعت به منطقه ۳ آب 

رسيده و با برپایی چادر و كمپ شب را در آنجا سپری كردند. 
بامداد روز پنج شنبه گروه با بازدید از مناطق دیدنی و بكِر این تنگه كار 

خود را ادامه داد و برای صرف نهار مجدداً به منطقه ۳ آب رسيد.

به  را  خود  حركت  ساعته  چند  استراحتی  و  نهار  صرف  از  پس  گروه 
سمت روستای گردوكنک ادامه و در ساعت 1۷ با رسيدن به خودروها و 
حركت به سمت شيراز به كار خود پایان داد. ستاره شناسی در شب، آب 
تنی در رودخانه، شناسایی گونه های طبيعی و جانوری تنگه، و جمع آوری 
برنامه هایی بود كه اعضای گروه  از  زباله های موجود در مسير پيمایش 
شامل  منطقه  گياهی  پوشش  پرداختند.  آن  به  برنامه  این  در  اكودراك 
گياهان  و  فرفيون  وحشی،  كاهوی  كنگر،  نمونه  چند  كوتاه،  خارهای 
مرتعی است كه خوشبختانه به علت جلوگيری از چرای بی رویه دام ها، 
پوشش گياهی منطقه افزایش پيدا كرده است. درختان این منطقه شامل 
بادام وحشی، بلوط، بنه، بيد، گلابی و گردوی وحشی، زالزالک، سنجد، 
ارژن، الـوك )بخورك( و... است. پرندگان و جانوران منطقه به ترتيب 
شامل انواع سهره، دم جنبانک، جغد، داركوب، گنجشک سانان، خرس، 
گراز، گرگ، شغال، كفتار، روباه، سنجاب، خرگوش و انواع پستانداران 
كوچک می باشد. لازم به ذكر است كه در سال ۷5 در این منطقه پلنگ 
منطقه  این  رودخانه  است.  نشده  مشاهده  دیگر  آن  از  بعد  اما  شده  دیده 
رودخانه ای دائمی است كه یک سرشاخه آن كه در قسمت تنگ خرم 
ناز است دارای آب سالم است كه البته در فصل كوچ عشایر تا حدودی 
آلوده می شود اما در حال حاضر آلودگی مشاهده نشد. دیگر سرشاخه های 
آن از تنگ تيزاب، تنگ براق، تنگ سرخ و تنگ گنجه ای عبور می 
كند كه به علت ورود فاضلاب های روستایی و سموم دفع آفات نباتی، 
آب آن آلوده شده و جمعيت آبزیان آن كه غالباً قزل آلا است، كاهش 
یافته است. با پيوستن پشمه های خرانداز به شاخه دیگر رودخانه، رودخانه 
بشار تشكيل شده كه از یاسوج عبور كرده و پس از پيوستن به زهره به 

خليج فارس می رسد.

استان هرمزگان 
8۳ هزار قطعه مرغ در بستک هرمزگان 

تلف شدند

مدیركل دامپزشكی هرمزگان گفت: به علت شيوع بيماری نيوكاسل و 
مرغداری  واحد  چهار  در  مرغ  قطعه  هزار   8۳ از  بيش  آلوده  های  مرغ 

بستک تلف و نابود شدند.
به گزارش ایرنا، محمد جانباز در بازدید از مرغداری های بستک افزود: 
اكنون ۶ كانون بيماری نيوكاسل در واحدهای مرغداری شهرستان بستک 

شناسایی شده است. 
ها،  مرغداری  در  فنی  مسئول  وجود  واكسيناسيون،  داشت:  بيان  وی 
حصاركشی، كنترل رفت و آمد افراد و لوازم مرغداری ها مهم ترین اصل 

در كنترل بيماری نيوكاسل است.
مرغداری   8۳ در  امسال  اظهاركرد:  هرمزگان  دامپزشكی  مدیركل 
ریزی جوجه  قطعه  هزار   ۶00 و  ميليون  یک  بستک،   شهرستان 

 شده است. 
نيوكاسل یک بيماری ویروسی است كه از طریق هوا به طيور و پرندگان 
زینتی منتقل می شود و به صورت علایم تنفسی و گوارشی بروز می كند 
و از طریق تماس با طيور، پرندگان زینتی، فرآورده های طيور و ترشحات 

آن و تماس با گوشت مرغ به انسان منتقل می شود. 
این بيماری در طيور سبب اسهال، كج شدن گردن و در نهایت از بين 

رفتن حيوان می شود.
التهاب ملتحمه چشم می شود كه قابل  بيماری نيوكاسل در انسان سبب 

درمان است.
هرمزگان بيش از ۴00 واحد مرغداری فعال دارد.

پس از سه روز فعالیت؛

کارگاه پیوست نگاری فرهنگی در دانشگاه آزاد اسلامی واحد یاسوج به کار خود پایان داد
كارگاه پيوست نگاری فرهنگی پس از سه روز فعاليت كه در سالن اجتماعات مرحوم استاد ملک نسب یاسوج با حضور استادان دانشگاههای 
استان كهگيلویه و بویراحمد، مهمانان كشوری، هيئت رئيسه دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس و اعضای بسيج اساتيد برپا شده بود، به كار 

خود پایان داد.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری آنا، آرمين محمودی رئيس دانشگاه آزاد اسلامی استان در این اختتاميه ضمن قدردانی از مهمانان، مدرسان و 
عوامل اجرایی گفت: در ميدان جنگ نرم استادان افسران جنگ نرم هستند كه دارای ویژگی های خاص بوده تا در مقابل هجمه و نفوذ دشمن 

موفق باشند. این ویژگی ها شامل شناخت، آمادگی و تبعيت از فرماندهی است.
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